
Beste overheid,

Ik ben het niet eens met deze regeling, het is veel te karig i.v.m. de kosten die wij gemaakt hebben. 
Ik vind dan ook dat er een betere vergoeding moet komen. 

Er wordt ons beloofd een eenmalig vuurwerk verbod. Dan komen er ook steeds berichten van de 
overheid (zelfs van Rutte) vuurwerk kan gewoon doorgaan in 2021.
Het OMT (wat steeds gevolgd wordt door de overheid) verklaart: er hoeft geen vuurwerk verbod te 
komen want we krijgen zelden iemand met vuurwerk letsel van op de intensive care daarom kan 
verkoop gewoon doorgaan.
Maar dan: aantal burgemeesters komen bijeen en willen vuurwerk verbod. 
De volgende dag is er een vuurwerk verbod! 
Wie regeert er hier in dit land? De partijen die wij democratisch hebben gekozen of de 
burgemeesters (die wij niet mogen kiezen). 
Bij het advies overleg met de overheid hebben ze mensen die verstand hebben van vuurwerk en 
weten wat het verstandigste is. De burgemeesters (waarvan sommige zelfs niet wisten dat pijlen en 
knallers etc. verboden zijn) hebben er totaal géén verstand van, maar zij beslissen wel! 
Dit is een schande voor onze democratie! 
Dan wordt er aan de media mede gedeeld: Er komt een royale vergoeding. Nu ik deze lees zakt mijn 
broek voor de zoveelste keer af! Als onze branche al de kosten door berekenen is het eerlijker om 
tegen de media te melden: “we geven hen een fooi om het goed te maken”. Deze overheid is echt 
onbetrouwbaar. 

Dan is het 31 december 24.00 uur en wat ziet men? Bijna net zoveel vuurwerk in de lucht als vóór het 
vuurwerk verbod! Alleen nu is het illegaal en gevaarlijk vuurwerk. De mensen negeren het verbod 
massaal wat dus duidelijk aan geeft dat het niet heeft gewerkt. 
Het gevolg: volgend jaar kopen deze consumenten (die normaliter bij ons kopen) weer bij de illegale 
handelaar want hier hebben ze wel knallers/mortieren en veel zwaarder vuurwerk. 
Dit vuurwerkverbod voor 2 jaren heeft dus ook volgende jaren nog invloed op deze omzet. De fooi 
die U nu dus geeft moet ook nog voor enkele jaren daarna gebruikt worden om het omzet verlies aan 
de illegale verkopers goed te maken.

Als U alle e-mails leest (waar geen tijd voor zal zijn!) leest U ook dat wij vuurwerkverkopers, allemaal 
het oneens zijn met uw voorstel. Wij kunnen (zeker de winkels die alleen van de vuurwerk verkoop 
bestaan) hier niet van leven! Beter gezegd overleven! 

Wij mogen tenslotte maar 3 dagen per jaar verkopen. U hebt allemaal begrip voor de moeilijke tijd 
voor de horeca. Maar zij hebben nog een geweldig zomerseizoen gehad en mogen bezorgen en 
afhalen. Wij mogen de rest van het jaar niets verkopen! 
Misschien moet onze branche massaal ook gewoon ongehoorzaam zijn en het hele jaar gewoon gaan 
verkopen. Dat is wellicht beter dan uw vergoeding.

Ik vind dan ook de hele regeling veel te mager. Een vergoeding van 100% zou dan ook beter op zijn 
plaats zijn. Dan kunnen wij ook gewoon al onze kosten normaal betalen zoals het hoort. Misschien 
een idee om de burgemeesters 50% van hun salaris hiervoor te gebruiken of beslissen zij dan weer 
dat dit niet kan? Verder vind ik dat we te lang moeten wachten op de vergoeding. Wij hebben 
normaliter 
31 december ook onze omzet binnen misschien een idee om dezelfde burgemeesters ook eens een 
half jaar later pas te betalen weten die ook eens wat wachten is. 



Verder een advies. Maak U betrouwbaar en maak binnen nu en enkele maanden bekend:
1. Wel/geen vuurwerk verbod komende jaren.
2. Wel/geen vuurwerk verbod voor 2022.

Zodat wij als branche op tijd kunnen anticiperen. 

Nu laat U ons weer achter in volle onzekerheid dat het toch een keer verboden gaat worden. Als we 
dan ook iets weten kunnen we nu al maatregelen treffen. Wat een heleboel kosten en ellende 
bespaart zoals bijvoorbeeld pand verkopen, huur opzeggen, andere baan zoeken etc.
Wees a.u.b. duidelijk en eerlijk! Dan kunnen wij dat ook zijn naar onze gezinnen toe!
Nogmaals ik ben het dus met de compensatieregeling helemaal oneens en vind dat er een veel 
betere regeling moet komen! 

Bespaar me in ieder geval ook nog eens de schande om aan iedereen te moeten vertellen (na vele 
maanden wachten) dat uw fooi is gestort!


